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Z A P Y T A N I E 

dotyczący wsparcia dofinansowania kompleksowej budowy ulic: 

Wesoła, Dębowa, Różana, Wiśniowa 

oraz wspierania innych zadań z programów rządowych 

 

 We wrześniu 2018 Urząd Miasta poinformował o złożeniu wniosku o dofinansowanie budowy 

ulic: Wesoła, Różana, Dębowa i Wiśniowa z „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”. 

 Mieszkańcy tych ulic od wielu lat oczekują na poprawę warunków, na chodniki i oświetlenie, 

odwodnienie. W niektórych częściach tego osiedla są jeszcze odcinki dróg gruntowych, powodujących 

znaczniejsze uciążliwości, zalewanie posesji etc. Większość domów stoi tutaj od kilkudziesięciu lat, 

mieszkańcy zasłużyli więc chyba wreszcie na godne potraktowanie w pierwszej kolejności. Temat ten 

jest znany większości radnym, gdyż już w poprzedniej kadencji wiele razy wspominałam o tych ulicach 

w różnych kontekstach. 

 Wobec wspomnianego wniosku o dofinansowanie mam pytanie do koleżanek i kolegów 

radnych z Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, a zwłaszcza z tego okręgu wyborczego obejmującego 

osiedle Kwiatowe: jakie czynili kroki, zasadne byłoby ich podejmowanie wspólnie z parlamentarzystami 

PiS z naszego terenu, celem wsparcia w kierunku pozytywnego rozpatrzenia tego wniosku o 

dofinansowanie budowy wskazanych ulic z puli środków rządowych na takie zadania?  Można nie 

otrzymać wsparcia, bo… I to jest przykre dla mieszkańców, którzy oczekują od lat na poprawę warunków 

w swoim rejonie. 
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